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Mondelinge vraag van de h. De Bock: Inrichting Finse piste rond de Sterrenwacht. 

 
De h. De Bock wenst rond de Sterrenwacht de inrichting van een Finse looppiste. De nieuwe ordon-

nantie op sportinfrastructuur voorziet subsidies voor dergelijke inrichtingen. De gemeenteraad heeft al 
meermaals de voorkeur gegeven aan "groene" oplossingen in plaats van betonnering.  

 
Schepen Biermann geeft aan dat een Finse piste niet realiseerbaar is (auto-inritten, installaties van 

concessiehouders zoals banken en bushokjes). Door de vele wandelaars met honden zou de piste een hon-
dentoilet kunnen worden. Een minder verstedelijkte omgeving zou beter geschikt zijn voor een piste. 

 
De Groendienst recupereert jaarlijks tussen 75 en 150 m³ ruwe houtsnippers en dit is te gering. Voor 

een piste rond de Sterrenwacht zouden 300 tot 500 m³ ruwe houtsnippers nodig zijn en nog eens tussen 125 
en 375 m³ behandelde snippers als bovenlaag. Het trottoir rond de Sterrenwacht is op sommige plaatsen ook 
te smal (< 1 m in plaats van de aanbevolen breedte van een Finse piste, nl. min. 1,20 tot 2 m.). 

 
 


